
OR - II.0002.34.2017 

 

1 

Protokół Nr XXXIV.2017 z sesji Rady Powiatu w Opatowie V kadencji odbytej w dniu 21 czerwca 2017 r. 

 
 

  Protokół Nr XXXIV.2017 

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 21 czerwca 2017 r. 

 

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 14
30

 a zakończone o godzinie 15
20

. 

W sesji wzięło udział 16 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. 

Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno 

załączniki nr 1 oraz nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.1.Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz powitał wszystkich radnych oraz osoby 

uczestniczące w XXXIV sesji Rady Powiatu w Opatowie i tym samym rozpoczął obrady 

mówiąc: „otwieram obrady sesji rady powiatu”. 

Następnie oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad.  

Nieobecna jedna osoba pan G. Saramański  - nieobecność usprawiedliwiona przez 

Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

Podczas rozpoczęcia obrad obecnych na sali było 14 radnych (brak radnych: T. Staniek, 

G. Gajewski).  

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pan Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania wzorem 

poprzednich sesji. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 

sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 

W tym momencie na salę obrad weszli radni pan Tomasz Staniek oraz pan Grzegorz 

Gajewski (godz. 14:01). Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 16 – osobowego składu 

radnych. 

W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

W głosowaniu nie wziął udziału pan radny G. Gajewski.  

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

6. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2016 rok: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2016, 

b) przedstawienie sprawozdania finansowego Powiatu Opatowskiego za 2016 r., 

c) przedstawienie  informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego za 2016 r., 

d) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2016 r., 
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e) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2016 r., 

f) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2016 r., 

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej, 

h) przedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o wykonaniu budżetu powiatu za 

rok 2016: 

 Opinia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu, 

 Opinia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej, 

 Opinia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu. 

7. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2016 r., 

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2016 r., 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027, 

d) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r., 

e) zmiany uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Opatowskiego za I półrocze roku budżetowego. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Zakończenie obrad XXXIV sesji Rady Powiatu. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta Bogusław Włodarczyk, który zgłosił wniosek 

formalny o rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie do pierwotnej wersji przekazanego 

porządku obrad po pkt 7 pkt 8 w brzmieniu: 8. Podjęcie stanowiska Rady Powiatu 

w Opatowie w sprawie wcześniejszej budowy drogi ekspresowej S – 74. 

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez pana Starostę pytając 

kto jest „za” przyjęciem wniosku, kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.  

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

6. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2016 rok: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2016, 

b) przedstawienie sprawozdania finansowego Powiatu Opatowskiego za 2016 r., 
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c) przedstawienie  informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego za 2016 

r., 

d) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2016 r., 

e) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2016 r., 

f) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2016 r., 

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej, 

h) przedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o wykonaniu budżetu powiatu 

za rok 2016: 

 Opinia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu, 

 Opinia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej, 

 Opinia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu. 

7. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2016 r., 

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2016 r., 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027, 

d) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r., 

e) zmiany uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Opatowskiego za I półrocze roku budżetowego. 

8. Podjęcie stanowiska Rady Powiatu w Opatowie w sprawie wcześniejszej budowy 

drogi ekspresowej S – 74.  

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Zakończenie obrad XXXIV sesji Rady Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do odczytanego porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pan Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem 

odczytanego porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.  

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz poprosił o zabranie głosu przez pana Bogusława 

Włodarczyka – Starostę Opatowskiego. 

  

Pan Starosta przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami, 

która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Oznajmił ponadto, iż będzie 

wnioskował o to by zebrała się Komisja budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego 
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i promocji powiatu oraz by odbyła się początkiem miesiąca lipca br. sesja Rady Powiatu 

w celu zwiększenia zabezpieczenia środków na inwestycje oświatowe.    

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do pana Starosty w związku 

z udzieloną informacją.  

Wobec ich braku przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad.5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w przedmiotowym 

punkcie obrad. 

 

O głos poprosił pan radny Grzegorz Gajewski, który powiedział, że w związku z informacją 

udzieloną przez pana Starostę na posiedzeniach komisji, a mianowicie, że dzierżawca szpitala 

nie wywiązuje się z umowy dzierżawy rozpoczęło się naliczanie kar. Zapytał czy jeśli się 

sytuacja nie zmieni to czy pan Starosta rozważa podjęcie bardziej drastycznych kroków, 

włącznie z wypowiedzeniem umowy. Kontynuując pan radny zapytał czy spółka TOP 

MEDICUS byłaby gotowa do ewentualnego przejęcia i administrowania szpitalem, jeżeli nie 

to czy powiat będzie rozważał możliwość dofinansowania. Pan radny Gajewski powiedział, 

że z informacji jakie otrzymali radni wynika, że starostwo powiatowe nie posiada informacji 

nt. zadłużenia spółki TOP MEDICUS i nie wie czy nie doszło do rozbieżności 

interpretacyjnej, gdyż wiadomo, że spółka zaciągnęła kilkumilionowy kredyt. Zapytał czy to, 

że starostwo nie posiada informacji nt. zadłużenia oznacza, że ten kredyt został już spłacony. 

Dodał, że jeśli pan Starosta nie dysponuje w chwili obecnej informacjami to prosi o ich 

udzielenie na kolejnej sesji. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos.  

 

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji 

kolejnego punktu obrad. 

Ad. 6. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2016 rok: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2016. 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby radni zadawali ewentualne pytania w związku 

z tym, że całość materiałów była omawiana na posiedzeniach komisji stałych. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania, uwagi w w/w 

punkcie.  

 

Wobec braku głosów uznał w/w ppkt za zrealizowany. 

 

b) przedstawienie sprawozdania finansowego Powiatu Opatowskiego za 2016 r. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania, uwagi w w/w 

punkcie.  

 

Wobec braku głosów uznał w/w ppkt za zrealizowany. 

 

c) przedstawienie  informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego za 2016 r. 
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Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub są pytania, uwagi w w/w 

punkcie. 

Wobec braku głosów uznał w/w ppkt za zrealizowany. 

 

d) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2016 r. 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję w w/w punkcie obrad. 

 

O głos poprosił pan radny Wacław Rodek, który powiedział, że budżet został zrealizowany 

tak jak został zapisany. Nie  ma w nim większych rozbieżności, inflacja nie jest duża, nic 

złego się nie dzieje. Taka sytuacja skłania do przychylenia się i udzielenia absolutorium. 

Stwierdził jednak, że absolutorium to nie tylko pogląd liczbowy na budżet i powinny 

zostać wzięte pod uwagę inne aspekty tj. m.in. jakie środki z budżetu państwa wpłynęły na 

rozwój tego terenu i dlatego też jego osobie sytuacja nie wydaje się już taka jednoznaczna. 

Kontynuując pan radny powiedział, że bezrobocie w powiecie jest wysokie. Uważa, że 

zostało przyjęte złe założenie dotyczące tworzenia coraz to nowych jednostek 

organizacyjnych powiatu,  pozyskiwania na nie środków i to, że to tam mają być tworzone 

miejsca pracy. Radny Rodek stwierdził, że te wszystkie jednostki, zakłady budżetowe 

trzeba nazwać kosztami. Tworzenie nowych miejsc pracy i rozwój powinien następować 

z postępu gospodarczego. Nadto dodał, iż powiat nie posiada strategii rozwojowej. 

Nadmienił, że jeśli jest się posłusznym to można liczyć na wsparcie i hojność. Oznajmił 

również, że zauważa arogancję władzy, szczególnie przy udzielaniu odpowiedzi na 

wnioski o udostępnienie informacji publicznej, gdzie odpowiedzi są zdawkowe, 

wymijające. Kończąc wypowiedź pan radny powtórzył, że budżet został wykonany tak jak 

został zapisany, ale z innych powodów będzie głosował przeciw udzieleniu absolutorium. 

 

Pan Przewodniczący odniósł się do słów radnego dotyczących sfery budżetowej i kosztów 

mówiąc, że bardzo wiele szpitali, przychodni ucieszyłoby się z takich kosztów, jak np. 

dodatkowy lekarz czy pielęgniarka. 

 

Pan radny Rodek stwierdził, że nic nie mówił o szpitalu, gdyż w budżecie powiatu nie ma 

mowy o wydatkowaniu nawet jednej złotówki na szpital, mało tego to powiat czerpie 

korzyści. 

 

Pan Przewodniczący powiedział, że radny nie zrozumiał przekazu, nadto uważa podejście 

radnego za małostkowe i prosi o szersze spojrzenie na to, co się dzieje w całym kraju. 

 

Radny Rodek powiedział, że takie jest po prostu jego stanowisko. 

 

O głos poprosił pan radny Tomasz Staniek, który powiedział, że stanowisko w w/w 

temacie przedstawione przez radnego Rodka jest stanowiskiem wszystkich radnych 

z Prawa i Sprawiedliwości. 

 

Pan Przewodniczący powiedział, że rozumie, iż radni, o których mowa zgadzają się 

z wypowiedzią. Nie mniej jednak uważa, że mówienie o tym, że wszyscy mówią tak samo 
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jest trochę niepoważne, gdyż każdy kto chce się wypowiedzieć powinien mieć na tyle 

odwagi by samemu zabrać głos. 

 

O głos poprosił pan radny Grzegorz Gajewski, który powiedział, że w ubiegłym roku 

wstrzymał się od głosu przy głosowaniu nad udzieleniem absolutorium i nie jest tajemnicą, 

że nie jest zwolennikiem tego zarządu i pana Starosty. Dodał, że jako radni mają głosować 

nad uchwałą dotyczącą absolutorium z tytułu wykonania budżetu i tak jak wspomniał pan 

radny Rodek cyferki wskazują, że ten budżet został wykonany. Radny oznajmił, iż 

uchwalony budżet na rok 2016 i wszystkie zmiany wnoszone w ciągu roku nie 

pozostawiają wyboru, dlatego też uważa, że trzeba zagłosować za udzieleniem 

absolutorium.    

 

Pan Przewodniczący zakończył dyskusję w w/w ppkcie i poinformował o przejściu do 

realizacji dalszej części obrad. 

 

e) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2016 r. 

Pan Przewodniczący zapytał czy każdy zapoznał się z opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego za 2016 r., 

dodając, iż jest pozytywna. 

Radni potwierdzili znajomość treści w/w opinii. 

Przedmiotowa opinia, stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

f) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2016 r. 

Kontynuując pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią Marię 

Serwinowską -  Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej i złożenie wniosku w sprawie 

absolutorium. 

 

Głos zabrała pani Maria Serwinowska, która powiedziała, że Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała pracę Zarządu Powiatu i wystąpiła z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu powiatu za rok 2016. Dodała, iż wszyscy radni 

otrzymali w/w wniosek, który stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

Pan Przewodniczący przedstawił opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku 

Komisji Rewizyjnej (załącznik nr 6). 

 

h) przedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o wykonaniu budżetu powiatu za 

rok 2016: 

 Opinia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią Anetę Bławat – 

Przewodniczącą Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu, 

która przedstawiła pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu za rok 2016 (załącznik 

nr 7). 
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 Opinia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Tomasza Świątka – 

Przewodniczącego Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej, który 

przedstawił pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu za 2016 r. (załącznik nr 8). 

 

 Opinia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Alfreda Skurę - 

Przewodniczącego Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu, który 

przedstawił również pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu za rok 2016 

(załącznik nr 9). 

 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz poinformował o przejściu do realizacji kolejnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2016 r. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Opatowskiego za 2016 r., a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi do 

odczytanego projektu uchwały. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXIV.33.2017 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 

2016 r. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2016 r., 

a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXIV.34.2017 została podjęta i stanowi załącznik 

nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 12 głosów, „przeciw” - 4 głosy (K. Hajdukiewicz, T. Staniek, W. Rodek, 

R. Łucki), „wstrzymało się” – 0 głosów. 
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c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2017 – 2027, a następnie zapytał czy są 

pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXIV.35.2017 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

d) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r., a następnie 

zapytał czy są pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXIV.36.2016 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

e) zmiany uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Opatowskiego za I półrocze roku budżetowego. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Opatowskiego za I półrocze roku budżetowego, a następnie zapytał 

czy są pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXIV.37.2016 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
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Następnie pan Przewodniczący poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego 

punktu obrad. 

 

Ad.8. Podjęcie stanowiska Rady Powiatu w Opatowie w sprawie wcześniejszej budowy 

drogi ekspresowej S – 74. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt stanowiska Rady Powiatu 

w Opatowie w sprawie wcześniejszej budowy drogi ekspresowej S – 74 stanowiący załącznik 

nr 15 do niniejszego protokołu. 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są pytania, uwagi lub ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Głos zabrał pan radny Wacław Rodek, który zapytał do kiedy można składać listy poparcia 

w w/w sprawie. 

 

Pan Przewodniczący poprosił pana Starostę o odpowiedź na powyższe zapytanie. 

 

Pan Starosta odpowiedział, iż pan Przewodniczący powinien trzymać się przyjętego porządku 

obrad. 

 

Pan Przewodniczący odpowiedział, iż pytanie radnego dotyczy realizowanego punktu obrad 

i dlatego też prosi o odpowiedź, gdyż sam nie jest w stanie jej udzielić. 

 

Pan Starosta odpowiedział, że nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie i zna terminu składania 

list poparcia, gdyż w naszym imieniu w pracach komitetu bierze udział pan Wicestarosta 

Gustaw Saramański. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania lub uwagi. 

 

Wobec braku dalszych pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie stanowisko 

w sprawie wcześniejszej budowy drogi ekspresowej S- 74 pytając kto jest „za” jego 

przyjęciem, kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

Pan Przewodniczący oznajmił, że stanowisko zostało przyjęte, a następnie poinformował 

o przejściu do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście Bogusławowi Włodarczykowi, który 

powiedział, iż zarówno poprzedniemu, jak i obecnemu dzierżawcy konsekwentnie stara się, 

aby realizował warunki umowy dzierżawy. Dotychczas spółka „Centrum Dializa” została 

obciążona kwotą ok. 86 tys. zł za bezumowne korzystanie ze sprzętu. Ponadto pan Starosta 

powiedział, że informował już na posiedzeniach komisji, iż zabrana została spółce część 

pomieszczeń tzn. tam, gdzie obecnie udzielane są świadczenia opieki zdrowotnej w rodzaju 

rehabilitacja lecznicza. Pan Starosta oznajmił także, że zabrane zostały również 

pomieszczenia, w których planowane jest utworzenie domu pomocy społecznej i na chwilę 
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obecną podpisany jest aneks do umowy. Dodał, iż zgodnie z podpisaną umową za każde 

złamanie umowy powiat może naliczać kary w wysokości 5 tys. zł. Jeśli dzierżawca nie 

wywiązuje się  z umowy procedura wygląda następująco: wystosowujemy pismo, jeżeli nie 

uzyskujemy odpowiedzi wówczas naliczana jest kara. Pan Starosta poinformował również, że 

od 1 października br. następuje zmiana finansowania szpitali i obecnie jakiekolwiek 

gwałtowne ruchy mogą doprowadzić do tego, że szpital zniknie z mocy prawa. Pan Starosta 

powiedział, że na dzień dzisiejszy według jego osoby nie zachodzą żadne takie problemy, 

które zmuszałyby powiat do podejmowania radykalnych działań. Nadmienił, iż nie będzie się 

powoływał na inne szpitale choć ma zgromadzone dokumenty, gdzie rządzi opozycja 

w powiatach, szpitalach i co tam się dzieje. Faktem jest, że gdy odeszli lekarze zażądaliśmy 

informacji o zatrudnieniu nowych lekarzy od spółki „Centrum Dializa” – mówił pan Starosta. 

Następnie poinformował, że co do spółki TOP MEDICUS odpowiedź była, iż spółka nie 

posiada zadłużenia. Kredyt (7 mln. zł) nie jest zadłużeniem, ponadto obsługiwany jest na 

bieżąco i 1 mln. zł. został już spłacony. 

 

Pan radny Grzegorz Gajewski wtrącił, iż kredyt jest zadłużeniem. 

 

Pan Starosta powiedział, że spółka żadnych innych kredytów nie ma i nie ma żadnych 

zadłużeń. Następnie oznajmił, iż radni PIS są przeciwni rządom pani Premier Beaty Szydło, 

gdyż to ten rząd mówi, że trzeba wspomagać tych, którzy są niesamodzielni.  

 

W tym momencie z sali odezwały się głosy, iż powyższe stwierdzenie nie dotyczy obecnie 

realizowanego punktu obrad. 

 

Pan Przewodniczący przerwał wypowiedź panu Staroście, mówiąc, iż  była możliwość 

wypowiadania się w innym punkcie obrad na temat, który poruszył.   

           

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji ostatniego punktu obrad. 

 

Ad.10. Zakończenie obrad XXXIV Sesji Rady Powiatu. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz wypowiedział formułę – „zamykam obrady sesji 

Rady Powiatu”.  

Na tym sesję zakończono. 

       

Protokolant:       Przewodniczący Rady Powiatu 

mgr Justyna Zdyb       /-/ Zbigniew Wołcerz 

 

    

 

 


